
Skolebestyrelsesmøde onsdag 12. april 2022 17:30-20:00 på Krogårdskolen 

Til stede: Jesper, Martin, Janne, Dea, Michala, Søren, Marlene og Leise (forældrerep.) Carl og 
Mathias (elevrep.) Søren og Morten (medarbejderrep.) Rasmus og Dan (ledelse og referat). 

 

REFERAT 

Mødeleder: Michala 

Den digitale skattejagt    Lisa og Martin 30 min 

Lisa og Martin fremlagde deres projekt/model for digital dannelse på Krogårdskolen. – 
Projektet har siden de startede skiftet navn fra Den digitale skattejagt til Krogårdpanelet. 

Ideen med dilemmaer, der også skal drøftes med forældrene hjemme, er en rigtig god. 
Debatten gav flere gode ideer og vinkler på projektet – bl.a: 

• Kunne man tænke flere dilemmaer end et enkelt om året? (et hvert kvartal?) 

• Kunne det tænkes ind umiddelbart lige før et forældremøde? 

• Kunne det udbygges med et skoleblad (el. Lign.) så dilemmaerne kunne ”få liv” på 
skolen på en anden måde? 

 

SFO og indskoling    Janet 30 min 

Janet og Pernille fortalte lidt om henholdsvis skoledelen og SFO.  

SFO – bl.a. elevtallene på årgangene, SFO’ens ”mål- og indholdsbeskrivelse”, drømmen om et 
drivhusprojekt og udeværksteder, måske et demokratiprojekt i børnehøjde sammen med 
nogle fra Byrådet.  

Efter skoledagen blev kortet lidt af for ca. 1 år siden, har vi været mere på tur – specielt om 
onsdagen, hvor vi har børnene fra kl. 12. 

Skoledelen – bl.a. skift i dagligdagen, lærerne i klasserne om morgenen, fokus på læringsrum 
– hvordan får vi det bedste ud af det, vi har... ”Det vi gør, skal give værdi for børnene”. Fokus 
på nyhedsbreve fra lærerne. Trivselsarbejdet i indskolingen har (også) fokus på skabelsen af 
sunde og gode relationer. 

Projekter i kommende skoleår er forhåbentlig activ school, read-it, mindfullness, WOOF og 
andre gode tiltag! 

Husk også at vi på Krogårdskolen har et helt fantastisk samarbejde mellem lærere og 
pædagoger – tværfagligt samarbejde, til gavn for både undervisningen og 
fritidspædagogikken. 

 

1.Opsamling fra sidste møde (to-do liste)  Jesper 5 min 

Sidste gang nævnte lærerne på SB-mødet, at de følte sig pressede af antallet af inkluderede 
elever – hvordan tænker skolen at håndtere det? 
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Vi har siden sidste møde kigget på planlægningen af næste skoleår og har fokus på, om der 
kan skabes flere ”to-lærertimer”, men vi kommer altid ind i krydspresset mellem intentioner 
og økonomi. 

Den nye meddelelsesbog? – Er vi kommet videre med den? Rasmus kunne fortælle at der er 
gang i en arbejdsgruppe om dette. 

 

2. Nyt fra elevrådet    10 min 

Ingen lokale møder siden sidst.  

Danske Skoleelever holder Generalforsamling i Århus senere på måneden. Carl og Diyan 
deltager som skolens repræsentanter. 

 

3. Nyt fra medarbejderne, ledelsen og skolebestyrelsen 30 min  

Medarbejderrep: 

• Planlægningen af næste skoleår – og dermed fagfordelingen, er godt i gang. Nu i ”step 
2”. 

• Drøftelse af, hvordan skolen tackler (et stigende) antal inklusionselever i klasserne. 
Fremadrettet må vi se på, om lærerne er ordentligt klædt på til at tackle opgaven. 

Skolebestyrelsen: 

• Er det muligt at få en oversigt over, hvor mange procent af undervisningen, der er 
vikardækket på skolen? 

Ledelsen: 

• ”Skolen i tal” – specielt med fokus på elevernes trivsel og (syge)fravær. Førte til en 
god drøftelse i SB. 

 

4. Nyt fra formanden     Jesper 10 min 

• Jesper har sendt en mail til SB om principper for inklusion. 

• Der har været en del fokus på mobiler (og ej) i folkeskolen her på det sidste. 

• Vores sommerafslutning – skal vi gøre som vi plejer? Kunne vi have en dagsorden 
”kun” omhandlende principper? 

 

5. Princip forældreansvar og fællesarrangementer  Dea, Leise, Janne 20 min 

Rettelser til princip for forældreansvar fællesarrangementer blev gennemgået. Det affødte 
en bred debat om, hvordan vi får SB’s principper mere ud blandt forældrene? – Kan vi gøre 
opmærksom på dem ved skolestart? – når der er nye spirebørn, eller når de kommer til 
skolen senere i skolelivet? 

Begge principper blev godkendt af SB og vil blive lagt på hjemmesiden hurtigst muligt. 
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6. Kontaktforældremøde april 2023   Malene 10 min 

Der er pt 43 tilmeldte til mødet. 

Programmet blev gennemgået og drøftet. 

Overvejelser om, hvordan vi får ”budskaberne” fra mødet ud til alle og hvad forventningerne 
til udbyttet af et sådant møde er/kunne være. 

 

7. Eventuelt og arbejdsgrupper (arbejdsdag?) 5 min 

Et spørgsmål: Hygiejneposer på toiletterne – hvorfor er der ikke det? 

 

Mødeleder næste gang: Søren 

 

Kommende møder: 

Onsdag 10/5 Fatima og Martin Princip 

Tirsdag 13/6 Sommerafslutning 

 

Emner til kommende møder: 

Arbejdsgrupper: 

Toiletter   Elevråd, Malene og Jesper 

Kontaktforældre  Malene og Leise 

Styregruppe for digital skattejagt Mohammad og Leise 

 

 
 


